
Extra algemene ledenvergadering Bjerjozka, 25 april 2018 
(21.30 uur, na afloop van de repetitie) 

Aanwezig: Gerie, Gerda, Andre, Jacques, Ans, Maud, Herman, Trees, Trui, Peter, Martina, Chris, Ed, 

Renske, Janny, Wim, Ans B., Henny (notulist) 

Ans opent de bijeenkomst om 21.30 uur. De repetitie is tot 21.15 uur doorgegaan en er was even tijd 

om koffie te nemen, er is een traktatie van Trees die jarig is geweest. 

Deze vergadering is belegd, omdat het koor financieel in de problemen raakt door het opzeggen van 

een groot aantal leden de afgelopen 1,5 jaar. 

Ans geeft eerst even het tijdpad waarlangs alles verlopen is tot aan dit moment: 

• 6 maart ALV; peiling onder de leden. Bestuur is voornemens af te treden per 1 
oktober 2018 en wil/zal de leden adviseren de belangenvereniging Bjerjozka op te 
heffen.  

• 11 april mail naar de zangers waarbij wij aangeven dat wij ons (voorgenomen) besluit 
om miv 1 oktober als bestuur af te treden opschorten met name op verzoek van 
Sergé.  

• Reactie van Sergé in mail van 11 april dat "hij absoluut bereid is om met Bjerjozka 
verder te gaan werken met aangepaste vergoeding gebaseerd op onze reële 
financiële situatie". 

• Bestuursvergadering 23 april + overleg met Sergé. Sergé wil graag door met Bjerjozka 
en handhaaft zijn eerder geformuleerde besluit v.w.b. de financiën. 

• Duivels dilemma, geen eensluidend besluit/advies van het bestuur : voorzitter Ans en 
secretaris Henny treden af miv 1 oktober, algemeen bestuurslid Maud en 
penningmeester Peter zien perspectief voor Bjerjozka in nauwe samenwerking met 
Sergé en Indrik. 

• Toekomstperspectief mail Sergé 24 april.  

Peter en Maud geven aan, dat ze wel door willen om te proberen Bjerjozka weer levensvatbaar te 

maken. Ans en Henny  zien niet hoe we er in korte tijd zoveel leden bij kunnen krijgen om het koor 

financieel weer gezond te maken. Het is ook de vraag of de samenwerking met Indrik financiële 

voordelen oplevert. Ook vinden zij het geen werkbare constructie dat de dirigent nauwelijks betaald 

zal worden voor zijn diensten. 

Ed en Trees: het is Serge’s keuze, dus zijn eigen verantwoordelijkheid als hij voor veel minder wil 

werken. 

Renske: waarom heffen we de belangenvereniging Bjerjozka niet op en gaan we als losse groep 

verder? Kan onderzocht worden of dat voordelen oplevert? 

Wim: we kunnen toch zijn aanbod accepteren, maar wel een termijn stellen, zeg tot na het 

kerstconcert? Ook zegt hij dat het opheffen van de belangenvereniging voor hem het sein is om te 

stoppen. Het bestuur is nu niet hoofdelijk aansprakelijk bij financiële tekorten, zonder statuten etc. 

wel. 

Ed: de vereniging per 1 oktober opheffen en een werkgroep vormen met oud-bestuursleden? 

Maud, Ed, Andre: kan de contributie niet omhoog naar € 30,-? 



Wim is verbaasd dat de voorzitter en secretaris niet ingaan op het financiële gebaar van 
Sergé. 
Echter Ans en Henny blijven bij hun besluit om af te treden met name door de niet werkbare 
en wenselijke samenwerking met Sergé t.a.v. de financiën. Zonder in detail te willen treden 
ligt hier ook een voorgeschiedenis aan ten rondslag zowel met het huidige als het vorige 
bestuur.  
Renske zegt nog dat de dirigent recht heeft op 3 maanden salaris bij ontslag, er is een contract. 

Besluit: de leden willen door. 

• We accepteren het aanbod en het bestuur zal met de dirigent overleggen over een termijn. 

Er moet een einddatum zijn. 

• Er moeten twee nieuwe bestuursleden opstaan 

• Contributieverhoging: daar wordt nog over nagedacht. De kans dat er nog meer mensen 

opzeggen is aanwezig. 

• Ed zal informatie zoeken over het opheffen van de belangenvereniging…en dan? 

Janny: wel goede afspraken maken met Serge over zijn salaris. Als er meer leden zijn kan het weer 
omhoog. 
Renske: twijfelt nog. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur en dankt iedereen voor de inbreng. We zingen tot 
besluit Trees nog toe voor haar verjaardag. 
 
Alkmaar, 7 mei 2018 
hb 
 

 

 


